

May, 1967

CURRICULUM VITAE

- Pierre CHATENET, President of the Commission of the European Atomic Energy Community.
- 1917 Born on 6 March at Paris.
Licencié en Droit. Lauréat of the Ecole Libre des Sciences politiques.
- 1941 Auditor in the Council of State.
- 1944 Chargé de mission in the French provisional Government.
- 1944-45 Cabinet of the Minister of Labour.
- April-June 1945 Member of the French Delegation to the U.N. San Francisco Conference.
- 1946-47 Counsellor at permanent Delegation to the U.N. at New York.
- 1947-50 Political Director of the French Residence-General at Tunis.
- 1950-April 1954 Counsellor at the French Permanent Delegation to N.A.T.O. at London and, later, Paris.
- 1950-59 Director of the "Fonction publique" at the Présidence du Conseil.
Member of the Human Rights Commission at the U.N.O.
Member of the Consultative Committee of the "Fonction publique internationale".
- September 1958- January 1959 Delegate of the War Minister for the administration of the Air Force.
- 8 January, 1959 Joined the Cabinet of M. Michel Debré.
- 29 May, 1959- May, 1961 Minister of the Interior.
- 10 January, 1962 Appointed President of the Euratom Commission.

Knight of the Legion of Honour.

Pierre CHATENET

LIBRARY COPY

- Né le 6 mars 1917.
- Licencié en Droit. Lauréat de l'Ecole libre des Sciences politiques.
- Maître des Requêtes au Conseil d'Etat depuis le 1^{er} janvier 1946
- Auditeur au Conseil d'Etat (1941). Chargé de mission à la délégation de France du Gouvernement provisoire (1944) et au Cabinet du Ministre du Travail (1944-45). Membre de la délégation française à la conférence des Nations Unies à San-Francisco (avril-juin 1945). Détaché au Ministère des Affaires Etrangères dans la fonction de Conseiller d'Ambassade (mai 1946/avril 1954) et, en cette qualité, Conseiller à la délégation permanente aux Nations Unies à New-York (1946/47). Directeur politique de la Résidence générale de France à Tunis (1947/1950). Conseiller à la délégation française permanente à l'Organisation du Traité de l'Atlantique Nord à Londres, puis à Paris (1958-avril 1954). Directeur de la Fonction Publique à la Présidence du Conseil (1950/1959); Membre de la Commission des Droits de l'Homme à l'Organisation des Nations Unies; Membre du Comité Consultatif de la Fonction Publique Internationale; Délégué du Ministre des Armées pour l'Administration de l'Armée de l'Air (septembre 1958/Janvier 1959); Secrétaire d'Etat auprès du Premier Ministre (Cabinet Michel Debré, 8 janvier 1959); Ministre de l'Intérieur dans ce même Cabinet (29 mai 1959); mai 1961)
- Chevalier de la Légion d'Honneur.

10 Jan 1961 - *10 Jan 1961 - French member of President of Eur. Com. Commission.*

(from A. Marria sent 6 Dec 61)

LIBRARY COPY